
Družbenopolitične organizacije, delegati skupščine in svet
s svojimi organi v KS Tabor so sprejeli izhodišča za program
dela v letošnjem letu. Po izhodiščih prav v teh dneh obliku-
jejo konkretnejše programe za delo na svojih področjih. O
tem so spregovorili tudi na minuli seji delegatske skupščine,
v posameznih komisijah sveta pa tudi v družbenopolitičnih
organizacijah, ki so svoje delovne programe v okviru kra-
jevne konference SZDL tudi že ovrednotile, hkrati pa so jih
uskladile z letošnjim finančnim načrtom KS. Pri tem je bilo
poudarjeno, da morajo biti vse aktivnosti usklajene s stabili-
zacijskimi prizadevanji v KS in v širšem okolju mesta.

• • •
V KS Tabor v teh dneh potekajo dogovori z občinsko

samoupravno interesno skupnostjo za telesno kulturo in TVD
Partizan Tabor o nujnih delih na športno-rekreacijskem delu
TVD Partizan, ki je zdaj namenjen košarki, malemu nogo-
metu in športni dejavnosti šol in društva. V občini Ljubljana
Center je to edini prostor za te namene, zato ga je treba
usposobiti še za širše dejavnosti in množičnejše sodelovanje
krajanov v okviru krajevne skupnosti in občine. V te namene
naj bi razen že urejenega igrišča za mali nogomet in košarko
uredili še igrišče za odbojko, uredili naj bi skrajno dotrajano
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stezo za tek, ob otroškem igrišču pa naj bi postavili tri metre
visoko mrežo in z njo predelili omenjeni prostor in zavarovali
malčke pred morebitnimi nesrečami in nepredvidenimi
udarci žoge. KS je postavitev mreže načrtovala v svojem
letošnjem razvojnem načrtu, vendar za to nima denarja, zato
je pobuda in pomoč občinske SIS za telesno kulturo dobro-
došla. Omenjena dela naj bi prevzela in opravila mladina v
občini in KS.

• • •
Za 8. marec - ženski dan so v KS Tabor člani ZSMS v

sodelovanju s komisijo za kulturo pri svetu KS pripravili
kulturni večer, na katerem so sodelovali najmlajši \z WZ Ane
Ziherl, učenci OŠ Ledina, gojenci Glasbene šole Vič Rudnik
in igralec Jože Logar. Večer je bil prijetna in prisrčna poživi-
tev življenja v KS, zato bi bilo prav, da bi nadaljevali z
uresničevanjem letošnjega programa kulturnih prireditev v
KS, to je s prireditvami, predavanji, razsta^ami in ustanovi-
tvijo kluba ter k temu pritegnili čim več krajanov. Predsed-
stvo KK SZDL je na minuli seji dalo priznanje članom mladin-
ske organizacije za prizadevanje na tem področju.

• • •
Ob nedavnem razgovoru s predstavniki družbenih organi-

zacij in društev v KS Tabor se je pokazalo, da so bila društva
in organizacije premalo povezane s KS in njenimi organi ter
dejavnostmi. Prav zato niso v svojih letošnjih in srednjeroč-
nih načrtih dobile konkretnejših nalog tudi za okolje, v kate-
rem delujejo. Zdaj dela v KS društvo jamarjev, taborniki,
kolesarji, TV Partizan in sekcija za mali nogomet, v prihodnje
pa bo treba organizirati še društvo prijateljev mladine, saj je
KS Tabor med redkimi, ki tega društva in dejavnosti nima
razvite. Ustanoviti pa bo treba še kaj, seveda v skladu z
interesi in potrebami okolja. Zlasti bi bilo potrebno več misliti
na rekreacijo in razvedrilo krajanov.


